
اصفهان پرچالش ترین استان کشور در نرخ تشکیل سرمایه
در هشتادوسومین جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان اصفهان مطرح شد:

رئیس اتــاق بازرگانی اصفهان، اســتان 
اصفهــان را در نرخ تشــکیل ســرمایه، 
پرچالش ترین استان کشور دانست و گفت: 
این امر به دلایلی چون مهاجرپذیری زیاد 
و صنعتی بودن استان حادث شده است. 
مسعود گلشــیرازی، در هشتادوسومین 
جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی استان اصفهان، اظهار کرد: امروز 
به دلیل اهمیت تعامل سازنده میان صنعت 
و دانشــگاه و به مناسبت هفته پژوهش، 
امضای تفاهم نامه میان سه دانشگاه و سه 
شرکت صنعتی در دستور کار قرار گرفت. 
وی تنها راه برون رفت از مشکلات پیش 
روی صنعت را برقراری جریان دانش در 

واحدهای اقتصادی و صنایع دانست.
رئیس اتاق بازرگانی اصفهان با اشــاره به 
اینکه سرمایه گذاری در اصفهان متولی 
واحدی نــدارد، خواســتار برنامه ریزی 
مناســب در این زمینه و مشخص شدن 
ســهم بخش های دولتی و خصوصی در 

سرمایه گذاری برای سال آینده شد.
گلشــیرازی، اســتان اصفهان را در نرخ 
تشکیل ســرمایه، پرچالش ترین استان 
کشــور دانســت و تصریــح کــرد: این 
امر بــه دلایلــی چــون مهاجرپذیری 
 زیــاد و صنعتی بــودن اســتان حادث 

شده است.

راه رشد اشتغال افزایش نرخ 
سرمایه گذاری است

استاندار اصفهان نیز در این جلسه 
گفت: به منظور برقراری تعامل هدف مند 
میان صنعت و دانشگاه و تسریع و تعمیم 
یکپارچگی میان علم، صنعت، تجارت و 
تولید اتفاق بسیار ارزشمندی است. عباس 
رضایی تاکید کرد: بــا تدوین برنامه های 
کوتاه مــدت و بلندمدت با اســتفاده از 
پتانسیل های علمی موجود در دانشگاه ها، 
بسیاری از مشکلات ازجمله آلودگی هوا 
حل شدنی است. وی از سفر قریب الوقوع 
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی به اصفهان 
خبر داد و خواستار تشــکیل کمیته ای 
برای احصا و جمع بندی مباحث مربوطه 
شــد. اســتاندار اصفهان افزود: براساس 
گزارش های ارائه شــده، وضعیت استان 
اصفهان در حوزه های مختلف طی سال 
جاری رو به بهبود بــوده و این امر حاصل 
همراهی و هماهنگی دستگاه های مختلف 

اجرایی استان است.
رئیس شورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی اســتان اصفهان، خواســتار 
تشکیل کمیته ای توسط مدیران اجرایی 
به منظور رفع مشــکلات سرمایه گذاران 
استان و تشکیل پنجره واحد مجازی در 
این خصوص شــد و افزود: جایگاه ایران 

و اصفهان باید در حوزه ســرمایه گذاری 
ارتقا یابد و در همین راســتا روند جذب 
سرمایه گذاری خارجی نیز باید با سرعت 

بیشتری دنبال شود.
تصویب محاسبه سود بانکی و 

ربح مرکب
نماینــده مــردم اصفهــان در 
مجلس شورای اســلامی نیز از تصویب 
نحوه محاسبه ســود بانکی و ربح مرکب 
در مجمع تشــخیص خبر داد و تصریح 
کرد: بر اســاس این مصوبه، افراد حقوقی 
با بدهی بانکی پایین تر از ۵۰۰ میلیون و 
افراد حقیقی با بدهی پایین تر از دو میلیارد 
تومان که با روش ســود مرکب محاسبه 
می شد، تا پایان سال جاری فرصت دارند 
درخواســت تجدیدنظر خود را به بانک 
ارائه دهند و بانک ها نیز موظف هستند تا 
پایان شهریورماه سال آینده وجوه اضافی 
دریافت شده را برگشت دهند.حمیدرضا 
فولادگر، از بخش نامه شورای پول و اعتبار 
مبنی بر یکسان سازی نحوه محاسبه سود 

تمام بانک ها براساس سود ساده خبر داد.
اســتان اصفهان در رتبه ۱۱ 

تملک دارایی
رئیــس ســازمان مدیریــت و 
برنامه ریزی اســتان اصفهان نیز در این 
جلســه با بیان اینکه در حوزه چشم انداز 

۲۰ ســاله کشــور ترکیه در جایگاه اول 
قرار گرفته و ایران با ۲۳ کشور دیگر این 
حوزه هم گروه اســت، افزود: قرار است 
سال ۱۴۰۴ جایگاه اول علمی و اقتصادی 
این کشورها به ایران تعلق گیرد. نعمت اله 
اکبری، عربســتان و ایران را به ترتیب در 
جایگاه دوم و سوم این چشم انداز دانست و 
تصریح کرد: این در حالی است که امارات 
بهترین عملکرد را در تمام شاخص های 
فضای کسب وکار در گزارش ۲۰۲۰ بانک 

جهانی داشته است.
قانون عملیات بانکی بدون ربا، 
مجوزی برای ربح مرکب ندارد

در ادامــه رئیــس کمیســیون 
هماهنگــی بانک ها تاکید کــرد: قانون 
عملیات بانکی بدون ربا، مجوزی برای ربح 
مرکب ندارد. محمد نورآزادی، از آمادگی 

بانک ملــی به صورت خــاص و آمادگی 
بانک های کشور به صورت عام برای ورود 
به مبحث تولید و تخصیص منابع بانکی به 
تولید خبر داد و پیشنهاد معرفی واحدهای 
تولیدی اســتان را که دارای توجیه فنی، 
مالی و اقتصادی هســتند، به بانک ها از 
ســوی اتاق بازرگانی ارائه کرد. حبیب اله 
بهرامی، عضو هیئت رئیســه اتاق تعاون 
نیز پروژه های منطقه ویژه اقتصادی و بندر 
خشک را دو پروژه مهم سرمایه گذاری در 
اصفهان دانست و خواســتار رفع هر چه 
زودتر موانع اجرایی آن ها شــد. گفتنی 
است در این جلسه گزارش شاخص های 
اقتصادی استان و نقدی برلایحه بودجه 
ســال آینده کل کشــور و لایحه جدید 
 مالیات های مســتقیم، ارائه و بررســی

 شد.

رئیس اداره هماهنگی ستاد بازآفرینی 
شهری اصفهان:

ریسباف در مراحل نهایی 
واگذاری است

ایسنا: رئیس اداره هماهنگی ستاد بازآفرینی 
شهری اصفهان گفت: پروژه کارخانه ریسباف 
و واگذاری آن به راه و شهرســازی در مراحل 
نهایی قرار دارد و مباحث نهایی حقوقی آن در 
مراحل پایانی است و تنها بخشی از بدهی آن 

باقی مانده است.
امیر زاغیان در جمــع خبرنــگاران، با بیان 
اینکــه تأثیــر مجموعــه اقدامــات کلان و 
سیاســت گذاری های آن در ســال های آتی 
مشخص می شود، اظهار کرد: مجموعه اقدامات 
در حوزه بازآفرینی شهری چنین خصوصیاتی 

دارد.
وی با بیان اینکه اقدامــات بازآفرینی همانند 
طب سنتی یا طب سوزنی نیازمند زمان است، 
افزود: درکنار طرح اقدام ملی تولید مســکن 
به عنوان یکی از موضوعات روز کشــور، بحث 
بازآفرینی شــهری و حفظ و احیای هویت از 
دســت رفته محلات و بافت های ناکارآمد در 

دستور کار است.
رئیــس اداره هماهنگــی ســتاد بازآفرینی 
شــهری اصفهان، با تاکیــد بر اینکــه ابتدا 
بایــد جلــو افزایــش بافت های فرســوده و 
ناکارآمــدی محلات را بگیریــم، اظهار کرد: 
لغت »بازآفرینــی« در ادبیات شهرســازی، 
به معنای توســعه درون زاســت و بازآفرینی 
به عنــوان اقدامــی بین دســتگاهی موجب 
افزایش و ارتقای زیست پذیری و بازگرداندن 
 هویــت از دســت رفتــه محلات فرســوده

 می شود.
وی با بیان اینکه زینبیه، یکی از شاخص ترین 
سکونت گاه های غیررسمی اصفهان است که 
طرح بازآفرینی شهری در آن انجام می شود، 
اظهار کرد: با هدف اسکان ساکنان بافت های 
ناکارآمد شهری ساخت ۱۰۰۰ واحد مسکونی 
در دســتور کار قرار گرفت که تاکنون ۴۰۰ 
واحد ساخته شده و ۶۰۰ واحد دیگر در حال 

احداث است.
زاغیان، با بیان اینکه به دنبــال اجرای طرح 
کلیدبه کلیــد و خانــه بــه خانه بــرای حل 
مشــکل بافت های ناکارآمد هســتیم، تاکید 
کرد: نداشــتن ســند شــش دانگ، مشکل 
این طــرح اســت و ســرمایه گذار قــادر به 
 خرید زمیــن و ساخت وســاز در این مناطق 

نیست. 
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مدیرعامل سازمان پایانه های مسافربری  
شهرداری اصفهان خبر داد:

آغاز عملیات اصلاح هندسی 
ورودی پایانه صفه

ایمنا: مدیرعامل ســازمان پایانه های مسافربری 
شهرداری اصفهان، از آغاز عملیات اصلاح هندسی 
ورودی پایانه صفه خبر داد و گفت: برای اجرای این 
پروژه ۳۰۰ میلیون تومان اعتبار در نظر گرفته شده 
است.عباس محبوبی اظهار کرد: با توجه به اینکه 
تعدادی از رانندگان اتوبوس های برون شهری در 
ورودی پایانــه صفه اقدام به ســوار یا پیاده کردن 
مســافران می کنند و این اقدام خطرات زیادی را 
متوجه مسافران می کرد، اصلاح هندسی ورودی 
پایانه صفه در دســتور کار ســازمان پایانه های 
مســافربری قرار گرفت. وی تصریح کــرد: برای 
انجام پروژه عملیات اصلاح هندسی ورودی پایانه 
صفه ۳۰۰ میلیون تومان اعتبار در نظر گرفته شده 
است. وی، با بیان اینکه پس از ۲۰ سال اتوماسیون 
بار، سال گذشته در پایانه مسافربری کاوه راه اندازی 
شد، گفت: در سال جاری اتوماسیون بار در پایانه 
صفه راه اندازی می شود. وی تاکید کرد: طرح توسعه 
پایانه صمدیه در دستور کار این سازمان قرار گرفته 
و دهه فجر امسال کلنگ زنی خواهد شد. محبوبی 
گفت: خرید دســتگاه های چهارگاز )برای تعیین 
میزان آلایندگی خودرو( جهت ایستگاه معاینه فنی 
جی برای خودروهای دوگانه ســوز، خرید و نصب 
دوربین به منظور توسعه سیستم نظارت تصویری 
پایانه ها برای پوشش نقاط کور در محوطه و سطح 
پایانه ها همچنین تشکیل کارگروه گردشگری با 
هدف شناسایی پتانسیل های سازمانی و توسعه و 
ترویج گردشگری در پایانه های مسافربری با حضور 
نمایندگانی از شهرداری، سازمان فرهنگی تفریحی، 
اداره کل حمل و نقل و راهداری جاده ای، سازمان 
میراث فرهنگی شــهر از دیگر اقدامات ســازمان 

پایانه های مسافربری در یک سال گذشته است.

خبر ویژه  

 مردم تخلف های انتخاباتی را به هیئت بازرسی گزارش کنندگشایش نمایشگاه چوبینه های رنگین در کاشان
نسل فردا: نمایشــگاه چوبینه های رنگین آثار دکتر »مهران ملک« عضو هیئت علمی گروه صنایع دستی دانشگاه کاشان، در 
نگارخانه دانشکده معماری و هنر دانشگاه کاشان گشایش یافت. در این نمایشگاه این استاد هنرمند خوش ذوق با مجموعه ای از 
اشیای  طبیعی و با استفاده از چوب، رنگ، نقاشی و رزین آثار هنری زیبایی را از چوب خلق کرده است. وی هدف از برگزاری این 
نمایشگاه را ارائه کارهای جدید و معرفی این آثار  به دانشجویان و تشویق و ترغیب آن ها به کارهای  نو با تاکید بر طراحی و ابداع 
در آثار هنری عنوان کرد و افزود: با اشیای خرد و ناچیز می توان آثار هنری بزرگی را خلق کرد. دکتر ملک، تاکنون نمایشگاه های 
مختلفی را با عناوین چوب، مجسمه، حجم، نقاشی و آثار چوبی و ساحلی در داخل دانشگاه و دیگر نقاط کشور و حتی خارج از 

کشور ارائه کرده است.

معاون فرماندار و رئیس هیئت بازرسی انتخابات کاشان گفت: مردم گزارش ها و تخلف های انتخاباتی احتمالی را با شماره تلفن ۵۵۵۷۴۱۵۹ 
هیئت بازرسی در میان بگذارند. مسعود خاندایی بیان کرد: ۲۳۵ نفر در هیئت بازرسی یازدهمین دوره انتخابات مجلس شورای اسلامی بر 
روند برگزاری این رویداد مهم نظارت دارند. وی با اشاره به تشکیل هیئت بازرسی انتخابات با آغاز فرایند یازدهمین دوره انتخابات مجلس 
شورای اسلامی افزود: یک بازرس به ازای هر صندوق رای و به ازای هر ۱۰ صندوق، یک سربازرس انتخاب شده است. رئیس هیئت بازرسی 
انتخابات کاشان تشریح کرد: بازرسی تنها محدود به روز رای گیری نیست، بلکه بازرسان تبلیغات زودهنگام و دیگر تخلف های انتخاباتی را 
رصد می کنند و رسیدگی های لازم را انجام می دهند. وی با اشاره به مشخص بودن حدود تبلیغات در قانون انتخابات اضافه کرد: همه مجریان 

انتخابات و به ویژه هیئت های نظارت و بازرسی، عملکرد نامزدهای نمایندگی مجلس شورای اسلامی را در چارچوب قانون رصد می کنند.
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